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Betreft: Zienswijze wijziging Meststoffenwet i.v.m. 6e actieprogramma Nitraatrichtlijn

Geachte mevrouw Schouten, mevrouw Van Nieuwenhuizen -Wijbenga,
Op 17 september 2018 heeft u de wijziging van de Meststoffenwet ter consultatie gepubliceerd. Wij 
maken graag van de mogelijkheid gebruik om daarop te reageren. In deze brief geven wij daarom onze 
reactie en zienswijze op deze voorgestelde wijziging. Deze zienswijze beperkt zich tot de 
pluimveehouderij en dient als zodanig gelezen te worden.
Reactie: Afwijzing – wetswijziging doet geen recht aan pluimveehouderij
U hebt de standaard brief inmiddels vast wel gelezen, dus ik beperk mij tot mijn eigen visie

Wij hebben in 2014 fors geinvesteerd in eigen mestverwerking. Wij hebben een kleine mestkorrel 
fabriek opgezet voor onze eigen gedroogde kippenmest.  Wij produceren nu gehygieniseerde 
mestkorrels die letterlijk over de hele wereld verkocht worden.  Er is veel vraag en belangstelling voor 
ons product , omdat men weet dat het product uit Holland aan alle kwaliteits eisen voldoet . 
Diegene die dus leveren aan een  korrel fabriek dragen NIET bij aan het overschot op de Nederlandse 
markt.   Moeten we nu wéér bloeden voor de problemen die een ander niet aangepakt heeft.  Wij 
hebben véél moeten investeren om te komen tot waar we nu zijn.   Een schone pluimveesector. 
Waarom zijn we in Nederland trots op alles wat we exporteren, behalve als het met landbouw te 
maken heeft.!  U helpt als overheid de meest efficiente landbouw in de wereld om zeep. 

Wij komen zo onderhand aan het kritische moment dat we niet meer levernsvatbaar zijn , door allerlei 
overheidsbemoeienissen , die onreel zijn.   Het is onderhand niet alleen meer het gevoel dat we als 
sector ongewenst zijn, u laat het ondubbelzinnig merken dat we ongewenst zijn in Nederland.
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